
                                                                                                                                            
 
 

                                                                                                            

 

Prins Clausschool Nijmegen 
 
Notulen MR vergadering maandag 10 januari 2022 
 
Aanvang:  19.30 uur 
Eindtijd:  20.47 uur  
Locatie:  Online via Teams  
 
Genodigden: William van den Berg (directie, vanaf 20.30uur), Mendy van de Pavert (personeelslid), 
Mirna de Ruijter (personeelslid) Merijn Elbers (personeelslid), Michiel Smeets (ouderlid), Elisabeth 
Elbers (ouderlid) en Anneke Kersten (ouderlid) 
 

 
 
 

Nr. Onderwerp 
 

1.  Opening en mededelingen 
 
De MR is lid geworden van de AOB. Hier kan de MR advies inwinnen 
waar nodig. 
 

2.  Notulen 24 november en actielijst 
Op een enkele aanpassing na vastgesteld. 
 

- Punt 5: De kosten van het lidmaatschap AOB zijn voor de 
werkgever (Conexus). Dit bedrag gaat niet van het MR-budget 
af. 

- De OMR moet instemmen met de vrijwillige ouderbijdrage van 
de OV.  

3.  Ingekomen post 
N.v.t. 
 

4.  Nieuwbouw: 
Zie punt 7. 

5.  Schoolgids 2022/2023 →  
William geeft aan dat de schoolgids in ontwikkeling is. De gids zal af zijn 
vóór aankomend schooljaar. 
Op 23 juni willen we de schoolgids vaststellen.   
De OMR moet hiermee instemmen.  

6.  Schoolplan → Stand van zaken schoolgids: 
William: Er wordt al gestart met het schoolplan 2023-2027. Ook hier zal 
William de updates regelmatig delen met de MR.  

7. 20.10 uur Punten directie (met William) 
- Nieuwbouw 
William heeft op 9 februari (12.30-17.00uur) een architectenselectie. 
William wil graag voor 19 januari advies vanuit de MR ontvangen.  
MR spreekt af om op maandag 17 januari om 19.30uur samen de 
adviezen te bespreken. William sluit om 20.00uur aan.  
 
 
  

8.  Risico Inventarisatie Evaluatie 
De RIE is afgenomen. Het plan van aanpak is nu in ontwikkeling. 
Bepaalde zaken komen vanuit Conexus en andere zaken moet de Prins 
Clausschool regelen. Er worden nu prioriteiten gesteld. Wat is nog 



                                                                                                                                            
 
 

haalbaar en zinvol voor de huidige huisvesting.  
Updates worden in de volgende vergadering wederom besproken.  

9.  Rondvraag 
Is er actie gezet op de speelgelegenheid bij de 81ste locatie wanneer de 
noodlocatie daar staat? 
Antwoord: Dit wordt door William meegenomen naar de eerstvolgende 
vergadering m.b.t. de nieuwbouw op 19 januari.  

 
 


